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MİT'in gönderdiği raporda ne yazıyor

Müjdat Eski, Savcının kendisinin neden tutuklu olduğunu bilip bilmediğini sorunca
Savcı Can, şöyle tepki gösterdi: "Savunmanızı yapın, laf atmayın. 'Savci benim niye
tutuklu olduğumu bilmiyor' diyebilirsiniz, kayda geçer."

15 Temmuz döneminde Milli Savunma Bakanlığı, Genelkurmay Başkanlığı, Kuvvet Komutanlıkları ve Genelkurmay Askeri
Mahkemesi'nde adli müşavir, hakim veya savcı olarak görev yapan isimlerin FETÖ dosyası kapsamında yargılanmasına
devam edildi.

Ankara 25. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen davanın bugünkü celsesinin başlangıcında mütalaa veren Savcı Esra Gül
Can, sanıklardan Muharrem Köse, Hayrettin Kaldırımcı, Müjdat Eski, Mehmet Ali Almış ve Oğuz Akkuş'un tutukluluk halinin
devamını, Mehmet Emin Yapar'ın ise tahliyesini talep etti.

Sanıkların beyan ve taleplerinin alınmasına geçildiğinde Genelkurmay eski adli müşaviri Hayrettin Kaldırımcı, darbeci
olmadığını, 12 Eylül'e karşı çıktığını ve hayatının hep irticadan atılma tehdidiyle geçtiğini söyledi. Mahrem imam olduğu öne
sürülen Durhasan Ceren'i tanımadığını, herhangi bir irtibatının bulunmadığını belirten Kaldırımcı, Emniyet raporlarına göre
bu isim hakkında soruşturma veya kovuşturma açılmadığına da dikkat çekerek, "Yani bu isimde bir mahrem imam yok"
dedi.
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Genelkurmay Askeri Mahkemesi eski savcısı Müjdat Eski'nin beyanı ise Savcı Esra Gül Can'la aralarında yaşanan
tartışmayla başladı. Eski, Savcının kendisinin neden tutuklu olduğunu bilip bilmediğini sorunca Savcı Can, şöyle tepki
gösterdi:

"Savunmanızı yapın, laf atmayın. 'Savci benim niye tutuklu olduğumu bilmiyor' diyebilirsiniz, kayda geçer."

Eski, çekişmeli yargılama istediğini bildirdikten sonra şunları söyledi:

"Bu dosya Anayasa'yı ihlalden başladı, döndü dolaştı ankesör dosyası oldu. Biraz daha geçerse beraat edeceğime
inanıyorum. Tahliye edersiniz etmezsiniz, siz bilirsiniz, karar sizin. HTS kayıtlarının delil olmadığına dair bir yığın Yargıtay
kararı var. Ne değişti de 2010'daki HTS kayıtları 2016'daki suç isnadının delili yapılıyor?"

"SAVCI TAM 1 YILDIR TAHLİYEMİ TALEP EDİYOR"

Sanıklardan Kara Kuvvetleri Komutanlığı (KKK) eski adli müşaviri Mehmet Emin Yapar da ankesör suçlamasıyla ilgili
şunları söyledi:

"Aralık'ta Emniyet Genel Müdürlüğü herhangi bir ankesör bağlantımız olmadığını bildirmişken, 1 ay sonra mahkemenin bir
talebi olmadan MİT rapor gönderdi. Hukuka aykırı delil, hukuka aykırı delildir. Şu makamdan gönderilmiş, şu kısmın altı
çizilmiş, önemli değil. Doğan görünümlü şahin gibi olmaz, doğan doğandır, şahin de şahin. HTS kayıtları için BTK’ya (Bilgi
Teknolojileri Kurumu) yazı yazmışsınız. BTK, mükemmel bir çalışma ile 1 gün sonra bin 440 sayfalık CD göndermiş. Excel,
Pdf formatında çalışmalar var. Geçtiğimiz günlerde Kara Havacılık davasında karar çıktı, bir yığın ceza verildi. Mahkeme hiç
sanıkların HTS kayıtlarına bakmadı. Neden? Çünkü bir eylem var. Bizde herhangi bir eylem ortaya konmadı. Savcı tam 1
yıldır tahliyemi talep ediyor. Şimdi de MİT ankesör raporunu imdada yetişir gibi gönderdi."

Yapar, beyanlarını sürdürürken bir üye hakim, "Aynı şeyleri söylüyorsunuz" diye tepki gösterdi. Yapar da, "Evet, ısrarla aynı
şeyleri söylüyorum" karşılığını verdi.

MİT'TEN GELEN BİLGİ NOTUNA İTİRAZ ETTİ

Duruşmanın öğleden sonraki bölümünde tutuksuz sanıklardan Seyfi Bulduk da MİT'ten gelen bilgi notuna itiraz etti.
Kayıtlarda uyuşmayan aramalar bulunduğunu, HTS kayıtlarındaki sıfır saniye olan aramanın MİT notunda görüşme
yapılmış gibi gösterildiğini belirten Bulduk, "Bu da algı oluşturulmaya ve delil üretilmeye çalışıldığı izlenimini yaratıyor.
Soruşturma aşamasında Savcılık HTS kayıtlarımızı getirtmişti. Kalemden bunu istedim, ama o CD'ler bulunamadı, kayıp.
Bunların da araştırılmasını istiyorum" dedi.

Tutuklu sanıklardan Oğuz Akkuş ise MİT'in ankesör notu hakkında şöyle konuştu:

"Bu notun altında, 'Delil olarak kullanılmaz' yazıyor. Hukuka aykırı delil dosyayı kirletiyor, bozuyor. Olağanüstü
mahkemelerin özelliği midir hukuka aykırı delil kullanmak? Siz bunu meşrulaştırmak için BTK'dan HTS'leri istiyorsunuz. Bu
notu gönderen kurumdan istesenize. Nereden bulmuşlar, kaynakları neresi öğrenelim. Geleni bilirkişiye verelim, ekleme
çıkarma yapılmış mı, görelim. Yamuk bir şey sonradan düzelmez. Kaldı ki, 2010'a ait HTS raporlarını isteseniz de
gönderemezler, çünkü yasalar açık."

“MUHTEMELEN MUSTAFA BİLGİLİ, SADULLAH ERGİN'LE GÖRÜŞTÜ”

Davanın 1 numaralı sanığı Muharrem Köse de Kozmik Oda kumpasıyla ilgili taleplerini iletirken, iddialar hakkında esas bilgi
sahibi olduklarını vurgulayarak, Necdet Özel, Hulusi Akar, Okşan Çidem ve Mustafa Bilgili'nin tanık olarak dinlenmesini
istedi. Tutukluluğa devam kararı verildiği takdirde gerekçesinin yazılmasını talep eden Köse, "Niye tahliye edilmediğimizi
bilmeyelim, çünkü yazdığınız gerekçeler doğru değil" dedi. Beyanını tamamlamasından sonra üye hakim, Köse'ye, Kozmik
Oda'dan alınan imajlarla ilgili komuta katına arz edilen bilgi notunu Okşan Çidem'le birlikte mi yazdıklarını sordu. Bundan
sonra şu ilginç diyaloglar yaşandı:

Köse: Evet, dosyanın evveliyatını o bildiği için birlikte hazırladık. O, Savcılığın imajları talebine itiraz edilmesi yönünde not
hazırlamak istedi. Ben Komutanın Adalet Bakanı, Başbakan ve Cumhurbaşkanı ile görüştüğünü bildiğimden, 'Belki söz
vermiştir. Biz itiraz edilmesi ve edilmemesinin mahzurlarına ilişkin not hazırlayalım' dedim.

Hakim: Neler yazdınız? İtiraz edilmesinin sakıncası neydi?

Köse: İtiraz etmezsek 2009'da itiraz edildiği hatırlatılır, itiraz edersek, "TSK faili meçhullerin aydınlatılmasını istemiyor denir"
gibi 4-5 madde yazdık.

Hakim: Pazartesi yapılan toplantıda ne oldu? Size söz verilmedi mi?

Köse: Toplantının konusu, itiraz değildi. Komutan CD'lerde ne olduğunu öğrenmek istedi. ÖKK personeli, 'Devlet sırrı'
demeyince, Komutan ortada kaldı. Bana söz verilmedi. Toplantı biterken, itiraz edip etmeyeceğimizi sordum. Komutan,
'Etmiyoruz kardeşim' dedi.

Hakim: Komutan Sadullah Ergin'le ne zaman görüştü?



arşiv

Köse: Bu toplantıdan önce sanıyorum. Ya MGK'da ya Başbakanlıkta bir toplantıda. Zaten Komutan, bu davalarla ilgili
haftalık Cumhurbaşkanı ve Başbakana bilgi arz ediyordu. Seferberlik Kurulu'yla ilgili faili meçhuller iddiasının
yoğunlaşması üzerine basın açıklaması yaptıktan sonra bir gün beni çağırdı, '28 Şubat davasıyla ilgili Mustafa Bilgili'ye
görüşmeye gittiğinde, imajla ilgili ne düşünüyor, bir sor' dedi. Gittiğimde sordum, 'Beni ilgilendirmez. Ben mevcut delillerle
davamı açarım. Mahkeme, devlet sırrı der demez, o beni ilgilendirmez. İstiyorsanız devlet sırrı olmayanları inceleyeyim' dedi.

Hakim: Ama istedi.

Köse: Muhtemelen Mustafa Bilgili, Sadullah Ergin'le görüştü.

Hakim: Yani o da, 'İtiraz edilmesin' dedi.

Köse: Tabii, o da işin içindeydi.

Hakim: Bilgili'nin FETÖ, o zamanki adıyla cemaatle bağını hiç duymadınız mı?

Köse: Yok. 2012'de Hulusi Akar beni çağırdı. Bilgili odasında oturuyordu. O beni tanıştırdı. 28 Şubat'la ilgili gelmişti.

Hakim: Mustafa Bilgili 2009'dan beri imajı istiyor.

Köse: Hayır. 2012'de göreve başladım, 28 Şubat'la ilgili gidip geliyorum, ne imaj ne bir şey istemedi.

Hakim: 4 yıldır istiyor. Üst düzey komutanlar hiç, 'Kimdir bu Bilgili, araştırılsın' demedi mi?

Köse: Nasıl araştıracaksınız?

Hakim: HSYK'ya gidin. Ülke ayağa kalkmış. Hiç mi merak etmediler?

Köse: Siyasi iktidar bitmesini istemeden bitebilir miydi? Basın o zaman 28 Şubat için Bilgili'yi alkışlıyordu.

Bu diyaloglardan sonra aynı üye hakim, "Burada herşeyi ayrıntılı ayrıntılı anlatıyorsunuz. 15 Temmuz'da Genelkurmay'a
çağrıldığında, 'Benden önceki adli müşavire ne oldu' gibi basit bir soruyu sormadınız mı?" sorusunu yöneltti. Köse, şu
karşılığı verdi:

"Sormadım. Çünkü o dönem Hayrettin Kaldırımcı sıkışmıştı. Genelkurmay Başkanı evrakları imzalamıyordu.
İmzalamayan Genelkurmay Başkanı, suçlanan Kaldırımcı'ydı. Emekli olmayı düşünüyordu."

Verilen aranın ardından kararı açıklayan Başkan Şuayip Arslan, sanıkların tutukluluk haline devamla, duruşmanın 27-28
Ağustos'a ertelendiğini söyledi.
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